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- Larvik kommune 

Vedrørende Henvendelse - universell utforming, ref. 24/79487, arkiv 24/28848. 

Trapp Grandkvartalet - Prinsegata 

På generelt grunnlag er Vestfold fylkeskommune tilhenger av å benytte seg av brukergrupper som 
kompetansepersonell. 

Vestfold fylkeskommune anser det som feil adressering i tilfellet når det gjelder trappen på 
Grandkvartalet. 

Vi har fått fremlagt, gjennomgått og kommentert på byggeplan for fortauet i Prinsegata. Byggeplan er 
sjekket opp mot godkjent reguleringsplan, og trappen fremkommer ikke på bygge- eller reguleringsplan. 
Når trappen blir oppdaget i forbindelse med en oppmålingsforretning, så stanser fylkeskommunen 
oppmålingsforretningen for å sjekke opp hva som har skjedd. Vi ser at denne trappen ville aldri blitt 
akseptert, men det er lite vi kan gjøre når den er godkjent av plan- og bygningsmyndighet i Larvik 
kommune. 

Vi er absolutt ikke uenige at denne trappen er uheldig, og ser gjerne at kommunen som har godkjent 
tiltaket tar tak i saken og får den fjernet. Det vil også lette vår situasjon med tanke på drift og 
vedlikehold, i tillegg til å lette situasjonen for andre brukere av fortauet. Alternativt vil vi tillate at det 
gjøres utbedringer i form av bedre varsling/taktil merking på Vestfold fylkeskommune sitt fortau, for å 
bedre eksisterende situasjon. Vi mener det nå er opp til Larvik kommune og bygningsmyndigheten å ta 
denne saken videre. 

Det er uten tvil behov for kunnskap i slike saker, og det er behov for å snakke sammen. Dessverre så 
opplever vi ofte at vi ikke blir fremlagt hva som skjer på fylkeskommunalt fortau som tilhører bygg. I og 
med tiltakene blir godkjent av kommunenes bygningsetater, så står vi sjakk matt når dette er ferdigstilt. 

Vi ber derfor om at når kommunene blir fremlagt tegninger for fasader som berører fylkeskommunalt 
fortau osv., at tegningene blir videresendt til oss til uttalelse før de godkjennes. 

Når det gjelder lydsignaler i signalregulerte kryss må vi komme tilbake med en status for dette. 

Vennlig hilsen 

Glenn Lauritsen 
Rådgiver 
Team veiforvaltning 
Infrastruktur og veiforvaltning 



Mobil: +47 92 22 48 41 

Vestfold fylkeskommune 
www.vestfoldfylke.no 

-----Opprinnelig melding----- 
Fra: Hanne Øyen Herland <hanne.oyen.herland@larvik.kommune.no> 
Sendt: torsdag 6. juni 2024 10:32 
Til: Postmottak <post@vestfoldfylke.no> 
Emne: Henvendelse - universell utforming 

Se vedlagte dokumenter 

Med hilsen 

Larvik kommune 

Sentralbordet: 33 17 10 00 
Servicetorget: 33 17 10 10 
postmottak@larvik.kommune.no 

http://www.vestfoldfylke.no/
mailto:hanne.oyen.herland@larvik.kommune.no
mailto:post@vestfoldfylke.no
mailto:postmottak@larvik.kommune.no

